
KOMISE PRO ROZVOJ SÍDLIŠŤ RADY MĚSTA KOLÍNA 

Zápis z jednání ze dne 20. 10. 2015 

Přítomni: Hladíková Pavlína, Ing. Kubík Zdeněk, Křapka Petr, Matuška Daniel, Šrámek Jiří,  

Vendlová Božena, Vladyka Pavel  

Omluveni: JUDr. Molnár Karel, Šimon Jaroslav, Kováčiný Pavel 

 

 

Program jednání komise 

1. Zahájení jednání 

   Jednání bylo zahájeno v 16:30 v zasedací místnosti ORR.  

2. Otázka kvality vody 

   Předběžně byla domluvena schůzka s paní Slánskou, která nás telefonicky 

informovala, že se pracuje na možných variantách řešení problému. Kontakt na 

paní Slánskou byl předán členu komise D. Matuškovi, který dojedná schůzku. 

Informace na příští schůzi komise.  

3. Zahrádkářská kolonie u vodárny 

  Na posledním zasedání komise požádal Ing. Tichý o názor ohledně povolení 

výstavby nízkopodlažních domů v místech zahrádkářské kolonie u vodárny. Těsnou 

většinou se komise přiklání k povolení výstavby. Zároveň komise doporučuje 

z přilehlého třešňového sadu vybudovat park. 

4. Cena komise pro nejupravenější okolí domů 

   Komise připravuje soutěž pro obyvatele kolínských sídlišť, kterou bychom chtěli 

odměnit ty, kteří se starají o úpravu okolí domů a motivovat další obyvatele.  

5. Matuška Daniel 

   Navrhuje vypracování série článků o správném užívání bytů panelákových domů – 

správné větrání, nastavení radiátorů během léta a další doporučení. Články by 

komise poskytla pro Kolínský zpravodaj a další informační kanály. 

6. Pavel Kováčiný 

   Vzhledem k tomu, že se pan Pavel Kováčiný zúčastnil pouze první schůze a 

telefonicky nás informoval, že z pracovních důvodů časově nestíhá schůze komise, 

navrhujeme ukončení jeho členství. 



7. Závěr 

   Termín příštího jednání komise 20. 10. 2015 od 16:30. 

 

 

Zpracoval:  

 
 

  

Vladyka Pavel 

předseda Komise pro rozvoj sídlišť 

 

         


